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Vragen aan BenW: 
snel openbare discussie over aanleg wal langs N33 bij Eext 
 
  
Zoals u weet, is er deining ontstaan onder de bevolking van Eext c.q. de bewoners 
van de Stationsstraat, over de  wal langs de N33.  
De vragen die de fractie CGB 4 weken geleden stelde -  waar wij ons overigens 
volledig in herkennen -  zijn nog niet door BenW beantwoord.   
Het is ons gebleken dat de onrust onder de bevolking  niet is weggenomen. 
 
Naar verluidt heeft de opdrachtgever de bewoners van de Stationsstraat uitgenodigd 
voor een informatieve bijeenkomst op 6 september a.s.   
Wij trekken niet in twijfel dat dit initiatief is genomen vanuit positieve intentie. 
Echter wij hebben - evenals een aantal bewoners - de nodige vraagtekens bij het 
karakter van de bijeenkomst.  
 
Het gaat over een hoge wal in een kwetsbaar landschap en er zijn  vraagtekens bij  
de kwaliteit van de aangevoerde grond. In hoeverre is de grond verontreinigd en valt 
dit binnen de norm ?  
Bovendien verdient de bevolking veel bredere  uitleg.  
UItleg hoe deze wal zonder noemenswaardige discussie kon worden aangelegd,  
terwijl er de afgelopen jaren rond de aanleg van de N33 zoveel moeizame discussies 
zijn gevoerd.  
 
Dat alles bijeengenomen rechtvaardigt dat de verdere discussie en  informatie-
uitwisseling zich vanaf  nu volledig in openbaarheid afspeelt. Met daarbij volledige 
openheid van zaken.  
 
De PvdA vindt dat de bijeenkomst op 6 september een openbaar karakter moet 
krijgen.  Het is veel meer dan een aangelegenheid  tussen opdrachtgever en 
omwonenden. 
Verder vinden wij dat niet alleen de opdrachtgever maar alle verantwoordelijke 
instanties,  waaronder de gemeente,  hierbij aanwezig moeten zijn om uitleg te 
geven. Daarnaast is  het  raadzaam om  onafhankelijke deskundigen uit te nodigen,   
om absolute helderheid te verschaffen over de kwaliteit van de grond.  
 

Vragen:  
 
1. Klopt het dat de opdrachtgever de bewoners van de Stationsstraat heeft uitge- 



    nodigd voor een informerende bijeenkomst op 6 september in Eext ? Is dit inder- 
    daad een besloten bijeenkomst ? 
 
2. Deelt u onze mening dat de aard van het project en de deining die dit teweeg heeft 
    gebracht, rechtvaardigt dat deze bijeenkomst een openbaar karakter krijgt ?  
    Zo neen, waarom niet ? 
 
3. Deelt u onze mening dat de betrokken instanties, waaronder de gemeente, 
    daarbij aanwezig moeten zijn en een actieve rol moeten vervullen ? Zo neen,  
    waarom niet ? Zo ja, welke initiatieven gaat u daartoe de komende week ont- 
    plooien en welke rol gaat u daarbij vervullen ? 
 
4. Bent u met ons van mening dat het raadzaam is om daarbij ook onafhankelijke 
    deskundigen op het vlak van bodemkwaliteit te betrekken met de bedoeling om  
    op zo kort mogelijke termijn aan alle onzekerheid en onduidelijkheid een eind te  
    maken ? Zo neen, waarom niet ? 
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